

Le film **DÉCISION DE PARTIR** sera présenté à la Petite Bibliothèque Verte vendredi le 17 février à 19h30. Ce film coréen est présenté en version originale avec des sous-titres français. Prix de la mise en scène au Festival de Cannes, 2022. Durée: 2h18. L'entrée est gratuite. Pour les 13 ans et plus. Bienvenue.

« D'un sommet de montagne en Corée du Sud, un homme plonge vers sa mort. A-t-il fait le saut et attenté à sa propre vie ou a-t-il été poussé par quelqu'un? Quand le détective Hae-joon arrive sur les lieux, son enquête le mènera rapidement à suspecter la femme du défunt, Seo-rae. Mais alors qu'il avance dans ses recherches, il se retrouvera pris dans un engrenage de désirs et de déceptions. Laissera-t-il son attirance pour celle qui aurait commis le crime entacher son travail? »

Bande-annonce:

<https://www.lematounoir.qc.ca/CineCinema/index.html>

The film **DÉCISION DE PARTIR** (Decision to leave) will be presented at the Little Green Library on Friday February 17 at 7:30 p.m. This Korean film is presented in its original version with French subtitles. Prize for directing at the Cannes Film Festival, 2022. Duration: 2h18. Free entry. For ages 13 and up. Welcome.

« Decision to Leave follows a South Korean detective named Hae-Joon (superbly played by Park Hae-il) falling for this mysterious Chinese woman named Seo-are (a terrific Tang Wei), who is the wife of the Korean man who has died after falling off a cliff. She comes in for the initial investigation, where she doesn't show grief over the death of her husband- rather hides a small giggle when asked about it. Seo-are also notices that she has a small band-aid on her left hand. What is she hiding? »

Trailer: <https://www.lematounoir.qc.ca/CineCinema/index.html>